
Ulft,  14 augustus 2015

Betreft: publicatie gemeente nieuws 

Geacht College, 

Deze week vielen mij in de rubriek “Gemeentenieuws” in de Gelderse Post een aantal 
aankondigingen op: de oproep aan de lezers om lid te worden van een online inwonerspanel 
‘Oude IJsselstreek spreekt’ en de aankondiging ‘werkzaamheden in Silvolde’.

Ten aanzien van de oproep voor deelname aan een inwonerspanel leeft binnen onze fractie de 
gedachte dat naar aanleiding van de ontstane actuele politieke situatie er tot de vorming van 
een nieuw college geen nieuwe burgerinitiatieven ontwikkeld zouden gaan worden. 

Ten aanzien van de aankondiging ‘werkzaamheden in Silvolde’ en refererend aan het 
raadsmemo 14ini04162 en de informerende raadsrotonde van 4 juli jl. waarbij er gesproken is 
over de gang van zaken en de voortgang met betrekking tot het Centrumplan Silvolde. 
Namens mijn fractie heb ik in het verleden herhaaldelijk opmerkingen gemaakt over het ons 
inziens ontbreken van de volksvertegenwoordigende, kaderstellende en controlerende rol van 
de gemeenteraad. 
De totaalkosten van het centrumplan zijn geraamd op ruim € 1.500.000. Door de 
gemeenteraad is via de begroting, een bedrag van € 830.000 beschikbaar gesteld en door de 
provincie Gelderland is een bedrag van € 75.000 aan subsidie toegekend aan dit plan. Blijft 
nog een tekort van ca. € 600.000. Tijdens dezelfde  raadsrotonde is door wethouder Kuster 
toegezegd dat de budgetten kaderstellend zijn en dat pas met de uitvoering begonnen zal 
worden als er een volledig financieel afgedekt plan voorligt. Mogen wij uit de genoemde 
aankondiging constateren dat er een volledige financiële dekking voor dit plan ligt? 

Ik vind het vreemd dat mijn fractie de bovenstaande informatie uit de pers moet vernemen en 
verzoek u met klem ons hierover met spoed en tot in detail te informeren. 

Met vriendelijk groet, namens de VVD-fractie

Jos Sluiter,
fractievoorzitter VVD Oude IJsselstreek


